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IISAKU GÜMNAASIUM 

hoolekogu koosoleku protokoll nr 240129 

 

Toimumisaeg: 29. jaanuar 2024, kell 17.00-19.30 

Toimumiskoht: Iisaku Gümnaasium 

Koosoleku juhataja: Annely Oone 

Osavõtjad: Annely Oone, Indrek Rajamets, Kristiina Avel, Marika Valter, Lilian Karp, Emma 

Labe, Kairi Hõbemeri 

Külaline: Nelli Kuldmaa 

Protokollija: Kristiina Avel 

  

Lisa 1. Koosolekust osavõtjate allkirjastatud nimekiri. 

 

Päevakord:  

1. Arvamuse andmine Iisaku Gümnaasiumi 2024. aasta eelarve projektile. 

2. Arvamuse andmine Iisaku Gümnaasiumi õppekava muudatustele. 

3. Ettepanekute tegemine Alutaguse Vallavolikogu eelnõule. 

4. Muud teemad. 

Päevakord kinnitati ühehäälselt. 

 

1. Arvamuse andmine Iisaku Gümnaasiumi 2024. aasta eelarve projektile 

 

Kooli direktor tutvustas eelarve projekti. Eelarves on arvestatud ette antud sisendiga, 

et majanduskulud peavad vähenema 10%, tööjõukulude kasv seotud alampalga tõusu 

ja õpetajate palga alammäära kasvuga. Sealhulgas vähenevad 8000 euro võrra 

kulutused laste õppekäikudele ja väljasõitudele. Ühiselamu ja noortekeskuse ruume 

köetakse, ruumid alakasutuses (õpilaskodus üks laps ja noortekeskus ei tegutse). 

Eelmise aasta investeeringut ei tehtud (spordisaali riietusruumide boilerite vahetus).  

 

Direktor andis ülevaate erinevast haldusprobleemidest: ventilatsioon ei toimi külmade 

ilmade korral, sest pole piisavalt ampreid; maja on tihti häire all, probleemi põhjus 

pole teada; fassaadiplaatide taga osaliselt soojustus puudub. A.Oone tõstatas 

pikaajalise mure, et uues korpuses laseb katus läbi. Seda kurdavad ka õpetajad ja 

õpilased. Direktori sõnul laseb katus läbi ka juba kõrvalklassis ning katust on mitmel 

korral parandatud, kuid probleem ei ole lahenenud. Selgus, et pea aasta tagasi on selle 

probleemiga pöördutud ka vallavalitsuse poole. Abivallavanem lubas teemaga 

tegeleda. 

 

O t s u s t a t i :   

- Nõustuda majanduskulude vähendamisega ette antud mahus. 
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- Selgitada välja uue õppekorpuse katuse lekke probleemid ja leida lahendus. Lisada 

kordategemiseks vajalikud kulud kooli eelarvesse. 

- Muus osas nõustuda eelarve projektiga. 

 

2. Arvamuse andmine Iisaku Gümnaasiumi õppekava muudatustele 

 

Kooli direktor tutvustas õppekava muudatusi, mida juba õppetöö läbiviimiseks on 

kasutusse võetud. Ta selgitas, et 3. klassis õpetaks uurivat õpet klassiõpetaja ise. 

Toimus arutelu B-võõrkeele osas. Kooli teatel on neil võimalus täna pakkuda vaid vene 

ja saksa keelt. B-keele valikul eelistasid lapsed seekord vene keelt. Lapsevanemad 

leidsid, et õpetada võiks võõrkeeli, mida maailmas rohkem kasutatakse ja mille puhul 

on lihtsam minna inglise keele pealt üle ning B-võõrkeelt võiks hakata varem õpetama 

nagu A-võõrkeeltki juba 2. klassis.  

 

Loovtööde osas kirjutati õppekavas selgemaks hindamissüsteem ning mõjuval põhjusel 

võib tööd kaitsta 9. klassis aprillikuuks. 

 

Hoolekogu esimees tegi märkuse, et õppekava muudatuse dokument oleks pidanud 

jõudma hoolekogusse sügisel, mitte pooles õppeaastas.  

 

O t s u s t a t i :   

- Leida võimalusi B-võõrkeelena õpetada muid keeli peale vene keele (nt hispaania). 

- Nõustuda õppekava muudatustega. 

 

3. Muud teemad 

 

K.Moisa uuris, millised võimalusel on koolil väikesearvulises klassis korraldada 

loovaineid (kunst, muusika, kehaline kasvatus) koos teiste klassidega. Direktori sõnul 

on see võimalik, mõnes klassis seda juba kasutatakse.  

 

O t s u s t a t i :   

- Info võetud teadmiseks. 

 

4. Ettepanekute tegemine Alutaguse Vallavolikogu eelnõule 

 

Vallavalitsus viis läbi valla 7.-9. klassi õpilaste seas küsitluse, mille tulemusena valiksid 

noortest vaid 10 õpilast gümnaasiumihariduse jätkamiseks Iisaku Gümnaasiumi. N. 

Kuldmaa ja K.Hõbemeri tutvustasid uue koolihoone kontseptsiooni. Arvestatud on kuni 

15 õpilasega klassis kokku 135 õpilasele. Täna õpib põhikoolis 114 õpilast.  
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Toimus arutelu. Leiti, et õpilaste maksimaalne arv ei ole piisav, kui arvestada riigi 

suundumust, et tänased 9-klassilised muutuksid maal 6-klassilisteks. Vallal on ka endal 

nägemus, et Peipsi äärde tekib juurde elumaju ning suureneb vajadus sealsetele lastele 

põhihariduse pakkumiseks. Arusaamatuks jäi pildil näidatud koolimaja asukoht 

katlamaja taga. Leiti, et aula on liiga väike ning seda võiks kõrval olevate ruumidega 

vajadusel suurendada. K.Hõbemeri sõnul jäävad alles Kunstide Kool, lasketiir, 

raamatukogu, ühiselamu ja noortekeskus. Alles jäävad hoone osad tehakse korda. 

Murekohaks oli õpetajate koormuse vähenemine. Vald pakub lahenduseks, et 

jagatakse õpetajaid teiste valla koolidega. Tehti aga märkus, et juba täna see ei toimi.  

 

O t s u s t a t i :  Kuulata ära lastevanemate üldkoosoleku otsus ja kutsuda selle järel 

hoolekogu koosolek uuesti teema arutamiseks kokku. 

 

 

Sellega loeti päevakord ammendatuks ja koosolek lõppenuks. 

 

Juhataja: Annely Oone (allkirjastatud digitaalselt) 

 

Protokollija: Kristiina Avel (allkirjastatud digitaalselt) 


